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Fakkeltog samlet bygda  
Av: HILDE URDAL  

I går kveld gikk Hommersåk i fakkeltog for den drepte Ingrid-Elisabeth Berg. Toget samlet bygda i 
den tunge tiden. 

– Vi ønsker å gå i fakkeltoget for å vise at vi virkelig bryr oss, sier Frode W. Kydland (20), som 
fikk ideen til toget.  

Det er han, sammen med Vegard Høie (18), Ronnie Laugen (17) og Øyvind Fredriksen (19), som 
har stått for planleggingen av fakkeltoget.  

– Det er mange som har det veldig tungt nå, mange tanker og følelser må ut. Dette er en fin måte å 
samle bygda på. Det skaper ekstra samhold, sier Vegard Høye.  

2.100 fakler  

– Jeg så hvor engasjert Frode var, og jeg visste de hadde mye å gjøre, derfor ble det naturlig for meg 
å hjelpe til, sier Kenneth W. Kydland, bror til Frode.  

Han klarte, sammen med noen andre dørvakter i Sandnes, å samle inn penger til 1.500 fakler.  

– Vi fikk blant annet inn penger fra utelivsbransjen og handelsstanden. I tillegg ble det gitt nærmere 
600 fakler, sier Kenneth W. Kydland.  

Roser  

En anonym giver ga 500 roser. Alle rosene forsvant, men det var en del fakler igjen.  

– Som dørvakt ser jeg en skummel utvikling når det gjelder voldsbruk. Det som har skjedd her er 
tragisk, sier Kenneth W. Kydland.  

http://www.rogalandsavis.no/nyheter/article1926969.ece 
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